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 : קיבוץה   יו"רמשולחן 

בימים אלו נתחיל סדרת מפגשים של וועד הנהלה, הנהלת הקהילה וצוות השיוך. נדון על מימוש פרויקט  

. הדיונים הינם שינויהממדים, בין היתר נבחן האם ניתן לשלב את סוגיית האיזונים בהתאם להחלטות חוברת ה

 להסתיים עד תחילת אפריל. עדכונים בהמשך.בראשיתם ומתוכננים 
 אודי ,שבת שלום                                                                         

 

 : מנהל הקהילה משולחן 

 השלום והברכה,

 סוגיות בטחוניות  .1

ביום חמישי בצהריים )נכון לזמן עריכת דף זה( שוגר מיירוט למטרה מעל אזורנו. אזעקות נשמעו 

בעת תשמע אזעקה יש להכנס  מישובים בסביבה. זוהי תזכורת לכולנו להיות ערניים ומוכנים לכל. 

דקות לפני יציאה. המקלטים עדיין נעולים אך הקוד שפותח את כלל   10המרחב המוגן ולהמתין 

אנא שמרו על קור רוח   – . ישנן הרבה פציעות שנגרמות בשל ריצה למרחב המוגן 4488קלטים המ

 ותפעלו בזהירות. 

 

 פינת השאלות והתשובות בדף מידע וקשר  .2

גם אם היא דעה או ביקורת על החלטות  , אני שמח על השאלות שנשלחו לדף מידע, בעיני כל שאלה

התפקידים, )ככל שהיא מנוסחת באופן מכבד( חשוב שתישאל וחשוב לי  ההנהלות או החלטות ממלאי 

 שממלאי התפקידים יענו עליה.

ממלאי התפקידים וההנהלות מתמודדים עם אתגרים רבים ומגוונים ומנסים להגיע להחלטות הכי 

וצר  תבוניות שיש במסגרת האילוצים, לעיתים קשה לדברר את הקשיים והשיקולים לציבור ואז יכולה להיו

תחושה שההחלטות התקבלו כלאחר יד וללא שיקול דעת. לעיתים גם קיימות אי הבנות ביחס לפרשנות  

של ההחלטות, שנובעות מסיבות שונות ולפעמים גם ממלאי התפקידים וההנהלות מקבלות החלטות 

 שבדיעבד מסתברות כשגויות, אף אחד לא חף מטעויות.

שנבחרו ע"י הציבור תהיה פתוחה, מכבדת וכנה, כך נוכל  ככל שהתקשורת בין הציבור לממלאי התפקיד

 לייצר אמון, שיח ענייני ומעורבות בין כלל חברי הקיבוץ ונבחריו. 

 

 )המשך בעמוד הבא( 
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 ששייך ליגור( ) ממסדידף פייסבוק  נושאן בדיו .3

בעיני יש הרבה שאלות שצריכות להישאל, . בקרוב יעלה לדיון בהנהלת הקהילה, סוגיית ה"פייסבוק" 

 : כגון

 .אילו צרכים יש לקהילה בדף "פייסבוק" כאמצעי תקשורת אינטראקטיבי •

בהן הרשתות החברתיות משמשות את חלק מהציבור וזאת  ופההאם העובדה שאנו חיים בתק •

 "האופנה", נכונה גם להתנהלות קהילתית? 

 .?ומה המחירים של זה ? האם העולם הווירטואלי מחליף את השיחות החבריות פנים אל פנים •

 ? יכולת או הרצון לדחות סיפוקים צריך לנהל את חיינוההאם באמת חוסר   •

 

להבדלים בין הצורך לקבל מידע, הצורך להביע דעה והצורך לקיים טוקבקים  נצטרך להתייחס 

 לקיבוץ יגור.  לא נכון /ווירטואליים, כבסיס לדיון מה נכון

 והתהיות כחומר למחשבה.  נקודות, השאלותכותב לכם כאן את ה

  

 גשם מבורך ואין סוף נזילות בבתים  .4

קת דירות מעבר" התייחסנו לנושא הנזילות ולכך  בדיון שקיימנו בהנהלת הקהילה ביחס ל"סטנדרט אחז  

לפי  א 600 -ן יפעיל שיקול דעת ביחס לתעדוף הטיפול בנזילות וזאת בתקציב שתוכנן ל ישמנהל הבני

והערכה  תורן מנהל הבניין הנושא יועלה שוב בהנהלת הקהילה, לנוכח מיפוי הנזילות ע"י אבישקלים. 

וכן לקושי או למורכבות של תעדוף הטפול ע"י  ומעלה ₪   יליוןמ 1.2שהעלות לתיקון הנזילות עומדת על 

 מנהל הבניין.

 

 ם, רמי.             שבת שלו                                                                                                  
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 נוי ותברואה 

 ענף נוי  

 הנוי עובד בשביל לשפר, לפתח ולטפח את הגינון ביגור.  •

כל החורף עם חרמשים ברחבי הקיבוץ מכיוון שהוחלט שלא מרססים, אנחנו משתדלים להגיע לכל   ים בדוע אנו  •

 מקום ביגור ולשמור על גובה עשבים נמוך. 

שתילת צמחים  ,  המשמעות היא גינון ללא ריסוסים, עם חיפויי קרקע אנו בתהליך מעבר לגינון חכם )בר קיימא(  •

 משתלם לטווח הרחוק. ך תהליך שלוקח זמן א זהו  ועוד.   חסכוניים במים, צמחים משתרעים

 מסודרת לנוי.  ( והיא תעביר רשימה 8142 כל פניה של הציבור בנושא הנוי יש לעשות דרך יעל זך )משרד בניין

 

 ענף התברואה  

 : ברצוני לבקש כמה דברים כדי שיהיה לכולנו יותר נקי ומסודר בקיבוצנו 

 ולא להניחן ליד הפח. בבקשה לזרוק את שקיות הזבל בתוך פח האשפה   .1

לא לזרוק בכל זאת את השקית ולהשאיר פחים שהמכסה   - אם הפחים בעמדה שאליה הגעתם מלאים לגמרי  .2

 נשאר פתוח מכיוון שאז מגיעים החתולים ומפזרים הכל. 

  חנן מלכין עובר כל יום במסירות ויסודיות בעמדות הפחים ומנקה מסביב. השתדלו להשאיר נקי למען כולנו וכמובן  .3

 תודה רבה לחנן. 

 לגבי גרוטאות, משאית של המועצה עוברת כל שבוע ביום רביעי ומרימה גזם וגרוטאות מהעמדות ליד הפחים.  .4

בבקשה להוציא את הגרוטאות בימי שלישי כדי שלא נגיע למצב שהעמדות פחים ברחבי הקיבוץ יראו כמו  

 אתר זבל למשך שבוע שלם. 

 צואת הכלבים! בעלי כלבים, בבקשה להרים את  .5

לאחרונה אנו נתקלים ביותר צואה ברחבי הקיבוץ, עובדי הנוי מחרמשים את העשבייה ומתלכלכים בצואת כלבים  

לא מעט, גם גני ילדים שמטיילים בדשאים, בנוסף חברים מתלוננים ששבילי ומדרכות הקיבוץ מהווים מכשול  

 בנושא זה.  

 שקיות איסוף צואת כלבים הממוקמות ב: לטובת העניין מפוזרות עמדות ל   -לתשומת לבכם  

 עיגול.  •

 כביש עוקף מכיוון הרפת.  •

 ו'.  - בית ילדים ה'  •

 גן אביבים.  •

 פינת כלבים )חורשת הקראוונים(.  •

 נמשיך לפזר עוד עמדות ונפרסם לציבור, כמו כן אחריות בעלי הכלבים לצאת עם שקיות איסוף. 

 תודה רבה ושבת שלום לכלל הציבור היגורי. 

 גלי גורביץ מנהל נוי ותברואה.   שבת שקטה                                                                                        
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 פינת שאלות ותשובות

 :  יעל שימשי  -שאלה  .1

  גדוללמה המפונים שגרים בקיבוץ לא משלמים תשלומים כמו תושבים? הרי כל מפונה מקבל פיצויי  א.

 היטל הדדי  , מהמדינה בערך של אלפי שקלים בחודש? והרי המפונים לא משלמים לקיבוץ מס איזון

 .. אז למה מתייחסים בעניין התשלומים כמו חבר ולא כמו תושב?. ומס קהילה כמו חבר    

 הנחה   מחיר מלא עם ב. מדוע ילדים של בני משק שממתינים למועמדות כי אין קליטה משלמים לגיל הרך    

 בעוד ילדי מפונים נהנים ממחיר של חבר קיבוץ?  10%של         

   התחושות שמלוות את  המפונים נעקרו מביתם, שום כסף לא יפצה על עוגמת הנפש של  :רמי תתשוב   

    הלאומית והתמורה שביקשנו מהם לשלם עבור החינוך  המפונים, העזרה למפונים הינה עזרה הדדית ברמה   

 הינם לאות סולידריות להזדהות עם מצבם, למרות שהנושא היה בהחלטת אודי, והכביסה במחירי חבר   

 ההצעה לדיון   ורמי והנהלת הקהילה רק עודכנה ולא התקיים דיון, את מוזמנת ככל חבר, להעלות את   

הנחה, אני חושב שכל מי שלא נעקר  10%חברים ומקבלים   םהקהילה. לגבי תשלומי בני משק שאינ בהנהלת

 במקומה. מביתו, צריך לשמוח על מצבו וההשוואה כאן אינה

  הינם מקור לגאווה. ץ יגור עשה למען המפונים ולמען אחרים בתק' המלחמה,אני סבור שהפעולות שקיבו

 

מה קורה עם מכרז על גזבר הקיבוץ איפה זה עומד ובאיזה תאריך נוכל לראות   :יעל שימשי -שאלה   .2 

 התקדמות בעניין? 

 : שמשון מנהל מש"א גל תתשוב     

  - הועד אישר את צוות האיתור .ועד ההנהלה. מכרז ייצא בימים הקרוביםוהתקיים דיון ב

 . )זמיר( , מוריה הלברשטיין(גורליקשור )נטשה אודי קינן, גל שמשון, ניר יובל, 

 

בעניין קרנות ההשתלמות שהחליטו לתת לחברי הקיבוץ שעובדים פה, למה   :יעל שימשי  -שאלה  .3 

מושתות על מסגרת תקציב העלויות של הקרנות השתלמות לא יוצאות מהרווחים של כל ענף? למה הן 

,אם זה ככה וזה יוצא מהכיס של כולנו למה לא עושים קרנות השתלמות לכלל   2.5%הקהילה שלנו?? 

 חברי יגור? בלי איפה ואיפה.

 :גל תתשוב   

 קרנות ההשתלמות הן אכן הוצאת שכר של הענפים בין אם הם עסקיים ובין אם הם צרכניים. 

ון שזו היתה הצעת המסגרת להעלאות השכר. בפועל כאמור,  וא כי" הוצגו תחת משבתוכנית המשק הן 

 )המשך בעמוד הבא(                                                                    ההוצאה מושתת על הענפים.
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   בכל שנה יש מסגרת להעלאות שכר. בשנה שעברה היתה אינפלציה משמעותית והעלאת התקציב לא

 על 2.5%הצליחה לפצות על כך, המשמעות היא שהשכר ביגור נשחק. השנה הוחלט להעלות את התקציב ב 

אך עצם פתיחת קרנות   ,המשיך לכאורה להישחקמנת לפצות על המשך האינפלציה כך שבפועל השכר 

ן  ההשתלמות פיצתה על שחיקת השכר של חלק מהאינפלציה בשנתיים האחרונות. תהליך זה קורה באופ

בשנתיים האחרונות  10%כללי במשק הישראלי. כך קרה שקרנות הפנסיה של החברים בהראל עודכנו במעל 

וכך גם קצבאות ביטוח לאומי. גם במגזר הפרטי והציבורי מחוץ ליגור התהליך הזה קורה. מכאן שעצם עדכון  

 ובד ביגור. שכר של עובד ביגור הינו תהליך שאינו מחייב לפתוח קרן השתלמות למי שאינו ע

 

  נוסח השאלה שונה לבקשת רמי ובהסכמת יעל. -הערה * :יעל שימשי  -שאלה . 4

אינה חברת יגור( בענף הבניין ובתהליך שאבקש לדעת מה תפקידה של סיגל עמיר ) - מבנה אירגוניבנושא 

 השיוך דירות, ומה תהליך הבחירה שנעשה לבחירתה?

: על מנת לקדם את תכנון הקיבוץ לצורך שיוך הדירות אנחנו צריכים  )פרויקטור השיוך(  עופר אדר תתשוב

אשת או איש מקצוע בתחום התכנון שילווה את התהליך. החלק התכנוני הוא רגיש עדין ונוגע לחצרה של כל 

משפחה. צד נוסף לצורך הוא העובדה שמערכת המידע התכנוני ביגור אינה מספקת לנו את הנתונים 

לנו ר ש מקצוע. לאחר שהתבריהנדרשים ולאורך כל התהליך אנחנו בונים אותה, מחייבת אותנו גם כאן בא

גודל הצרכים והעובדה שליגור אין אדם שיכול לתת לנו את התשובות המספקות, החלטנו בצוות   לפני שנה

 המוביל את שיוך הדירות לגייס את סיגל למטרה זו.

 

 עבודת נוער וחברים עם צרכים מיוחדים. : יעל שימשי -שאלה . 5

 אפשר בבקשה הרחבה על מה הקושי בדיוק? ועל מה הדיון?      

חינוכי וגם ערך מוסף טיפולי וערכי  : מצד אחד יש ערך מוסף בעבודת נוער בענפים כאמצעי ערכי רמי תתשוב

  חברים עם צרכים מיוחדים.  \בעבודת בנים

ים גם בעמידה בתקציב שבנוי לעיתים ע"פ תקני כ"א, במידה והתכנון מצד שני היות ומנהלי ענפים, נמדד

התקציבי אינו לוקח בחשבון כ"א של נוער או צרכים מיוחדים )כי אין לזה מקור צבוע מראש(, אזי נוצר מתח 

או אחראי צרכים \מדריכים שרוצים שהנוער יעבוד ו \בין מנהלי הענפים שצריכים לעמוד בתקציב, לבין הורים

חדים שרוצים לתת מענה בעבודה למי שצריך כעבודה כחלק מהטיפול ומנהלי הענפים נמצאים בין הפטיש מיו

 לסדן.

 תן מענה לשני הצדדים.יהדיון שצריך להתקיים הינו, איך מוצאים פתרון שי 
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 : נוהל השתתפות בעלות המים במקרה שבר.יעל שימשי -שאלה . 6 

   הקיבוץ אמור להיות אחראי על כל נזילה דליפה וכו בדירת מעבר שהיא לא דירת קבע ועד שהיא תשויך  

  )החברים( עדיין לא  י כשכל אדם משכיר נכס נזילות דליפות וכו הן ע"ח בעל הבית. ואנחנוכ לדיירים. ולמה? 

   בעלי הנכס. משמע זה אמור להיות עדיין באחריות הקיבוץ. 

  תייחס לדירות הקבע. בדירת מעבר, ככל שהנזק מ: נוהל ההשתתפות בעלות מים במקרה שבר, רמי תתשוב  

 שבר טבעי ולא בשל שימוש לא סביר, התיקון הינו ע"ח אחזקת הדירות. \קרה בשל בלאי   

 

 בשביל??   : סוגרים את האולפן?יעל שימשי -שאלה . 7

 6יש מקלחת משותפת ל ים לחברים או צעירים.יהיתכנות לחיים נורמלהרי בבניינים של האולפן אין באמת 

 שנה ואולי יותר?  50אין מטבח. אין כלום! אז מה הרעיון לסגור מפעל כזה אדיר של  חדרים קטנטנים.

: ליגור מחסור אקוטי בדירת. אנחנו בפתחו של תהליך סימון הדירות למשפחות הגרות  עופר אדר תתשוב

מתהליך זה נצטרך לתת פתרונות דיור למי שאינו חבר. אחד הפתרונות הוא שימוש   בדירות מעבר. כחלק

בדירות קטנות המתאימות לאנשים הגרים לבד. לצורך יצטרך הקיבוץ להתאים את בתי האולפן למגורי צעירים.  

  המשמעות תהיה שיפוץ המבנה על מנת שכל חדר יהיה בסטנדרט מתאים.

 

? מה?? מי אמר את זה.כתבתם שעקב תהליך השיוך לא נכון להשקיע בדירות מעבר.. :יעל שימשי -שאלה . 8

מי יכול בכלל להתחייב על תאריך לסיום השיוך? מה קורה בשנים עד שכל דירה באמת תהיה משויכת אם  

  בכלל?

יוך  כפי שאמרנו מקודם, ביגור יש בעיית דיור קשה. חלק מהותי מפתרון בעיה זו הוא ש: עופר אדר  תתשוב

בשיוך הדירות אנחנו חייבים לסמן לכל משפחה דירה. כל דירה כזו : הדירות וסימון הדירות כחלק ממנו. אסביר

צריכה להיות בסטנדרט תכנוני מתאים. לצורך זה אנחנו מקדמים את תכנון הפרצלציה בכל הקיבוץ, וחתימה  

נתחיל לעסוק בסימון הדירות למשפחות  על הסכם סימון הדירות לחברים הגרים בדירות הקבע. לאחר פסח 

הגרות בדירות המעבר. בשלב הזה נסמן למשפחות שזכאיות לכך את הדירות של המשפחות שעוברות 

לשכונות הבלוקונים והבריכה, נסמן דירות למשפחות הגרות בדירות המעבר ורוצות שהן יהיו דירות השיוך  

ר תנועה של מעברי דירות מתוכננים ומסודרים  שלהן וכמובן לכל המשפחות האחרות. התהליך הזה ייצ

ופתרונות דיור בטווח הנראה לעין לכל המשפחות הזכאיות לשיוך. להערכתנו זה תהליך שייקח מספר )מועט( 

תן אופק ברור לכל משפחה ומשפחה. ברגע שנסמן למשפחה את דירת השיוך שלה היא תחליט ישל שנים וי

להשאיר אותה במצב בו היא קיבלה אותה. כבר היום אנחנו מקבלים  אם היא רוצה להשקיע בשיפוץ שלה או 

  פניות ממשפחות הגרות בדירות מעבר שהן רוצות לראות בדירתן את דירת השיוך ולשפץ אותה.
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 מה בדיוק לא עבר אישור תקין ולמה? : עלה כי חלק מההשקעות לא עברו אישור תקין. יעל שימשי -שאלה . 9

,  6, סעיף  2023דצמבר   - 2023, תקציר החלטות ועד הנהלה מאוקטובר  1-2024ע  בדיווח בדף מיד -הערה 

 נכתב " עלה כי חלק מההשקעות, לא עברו תהליך אישור תקין כתוצאה מצרכים לקבל החלטות מהירות"

 :  אודי בתתשו

 ידי בקנייה של מרסס למטע האבוקדו.ינוצר צורך מ 

 החממות שיועדו לסחלבים ממערב לחממות החסות.נוצרה הזדמנות לקנות בצורה נוחה את 

 היה רצון לקדם בצורה מהירה חדר קירור נוסף לחסות.

החסות והאבוקדו, לשמחתנו מתקדמים בצורה מצויינת ועצם ההחלטה היא נכונה ואולם עלה כי גם כשיש צורך  

אם זה נעשה בהליך  לקבל החלטות מהירות, בהשקעות בסכומים גבוהים נכון לעשות הליך מסודר ומלא גם

  מהיר.

 

 דים? אם אפשר תאריך ולא הערכות. " מתי בדיוק עולה לדיון נושא הממ  :יעל שימשי -שאלה . 10

 במידה ולא יהיו עיכובים.  9.4ומתוכנן להסתיים ב  29.2.24תהליך יתחיל בכי נקבע : רמי תתשוב

 

  עסקים ביגור?התקדמות בנוגע לבחירת מנהל תהיה מתי  :יעל שימשי -שאלה . 11

 :גל תתשוב

 : אודי קינן, גל שמשון, דב ישורון, רותם ענבר,  יצא מכרז ונרשמו שלושה מועמדים מיגור. נקבע צוות איתור

 רז נור )מנכ"ל משקי עמק יזרעאל(. 

. הצוות יגבש את המלצתו והנושא יעבור להכרעה ציבורית באספה כבר נקבע מועד לראיונות עם המועמדים

 )קלפי(.

  

 .: אישרור מפרט אחזקת דירות מעבריעל שימשי -שאלה . 12

 של מי ההיגיון לא להשקיע בדירות מעבר? הרי אין עדיין שיוך ואף אחד גם לא יודע לומר מתי יהיה..... 

  איפה ההיגיון? 2/3לא היה דיון לא היה כלום והוחלט לצמצם את התקציב ב

אמורים לשלם כשעוברים לדירת מעבר? אפשר רשימה מסודרת ומדויקת מה בדיוק חבר אמור לקבל ועל מה 

 כמו שהייתה כל השנים?

ומעבר לכך, הדיון התקיים בוועד והתקבלה החלטה עקרונית שנאמרה לאחר  14ראי תשובה : רמית תשוב 

  יתה תקלה באי פרסום ההחלטה המפורטת לענף הבניין ולציבור.ימכן באספה בהתייחס לתכנית המשק, ה

 התקלה תוקנה בגיבוש המפרט שפורסם בהנהלת הקהילה ובפרסומו לציבור. 
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  מה זה אומר טיפול ברטיבות לשיקול דעתו של מנהל הבניין?:  יעל שימשי -שאלה . 13

 זה לא אמור להיות לשיקול של אף בעל תפקיד.  אם יש רטיבות בבית של חבר הקיבוץ צריך לטפל.

: היות ויש רמות שונות של רטיבות ונזילות ולא ניתן לקבוע את רמת הבעיה, החלטנו להשאיר זאת רמית תשוב

)הדיון התקיים בלעדיו(. לאחר שיחה עם אבי, הנושא יעלה שוב לדיון  אבי תורן לשיקול דעתו של מנהל הבניין 

 ומעלה מיליון ₪  1.2אמד בהיות ואבי ביקש להעלות את תמונת המצב של הנזילות לאחר מיפוי שהתיקון בהם נ

 ( ומעבר לכך, אבי לא מוכן וכנראה שבצדק להיות מי שיקבע מה יטופל ומה לא. אלף ש"ח 600)תוקצב לכך 

 

 14. שאלה - יעל שימשי: ממתי זה על חשבון הדייר בדירת מעבר דברים בסיסיים כמו אלומיניום פגום, כיור        

רשתות, דוד חשמל, גופי חימום. וברזים פגומים/ישנים, תריסים,          

)הקיבוץ( הרי כשאדם משכיר דירה בלאי של הזמן   זה הכל בלאי של הזמן שאמור להיות באחריות בעל הבית

 הוא באחריות המשכיר מה ההבדל כאן?

: מאחר ודירות המעבר יהיו הקניין הפרטי של החבר, ההנהלה קיבלה החלטה שלא נכון יהיה  רמית תשוב

את הדירות כפי שהיה נהוג בעבר לכניסת חבר לדירה בשיפוץ בעלות גבוהה, אלא לעשות בדיקות ולתקן להכין 

 את הנדרש לתיקון.

 

למה הורה צריך לספוג חובות שלא שלו? הקיבוץ צריך למצוא דרך   - חים" חובות במב  :יעל שימשי -שאלה . 15

 חים בלי להשיט חובות על ההורים." להתנהל מול הבמב

 : כאשר פותחים חשבון לבן משק, ההורה חותם על התחייבות, להלן לשון ההתחייבות : רמית תשוב

 ₪ מתקציבנו לתקציב בני/בתי לפתיחת תקציב אישי.   1,000אשרים העברת מ" 

 התקציב מאפשר רכישות רק בכלבו, מרכולית ובענפים פנימיים של יגור. 

 יחוייב תקציבנו ביתרה זאת אני מאשר שכל יתרת מינוס בתקציב הבן/בת 

 אני מתיר/ה לקיבוץ לחייב את חשבוני בקיבוץ בגין החוב הנ"ל ללא כל טענה." מידי חודש.

 הנוהל שנקבע הינו מימוש ההתחייבות שההורה חתם עליה, במידה והבן שלו נמצא במינוס.

 

 .הזמנות לשיח על השיוך לא אמור להיות על שעות העבודה  יעל שימשי: - שאלה. 16

 בבקשה תבינו שכולנו עובדים למחיתנו ויש צורך להתאים את השעות לקהילה ולא להפך.

מרבית המשפחות הגרות בדירות קבע בשכונות הלול וההר הן משפחות של פנסיונרים.  :אדר  עופר תתשוב

חשבנו שנכון יהיה לעשות את השיחות בשעות היום. לאחר שקיבלנו הערה על כך קבענו שנתאם שיחה נוספת 

  בשעות אחר הצהריים, נשדר את השיחות ונקליט אותן לשידור חוזר.
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פר פעמים וללא מענה על תנאי המחזור בכלבו. יש חוק מחזור במדינה שאלתי מס:  יעל שימשי -שאלה . 17

  והוא לא נאכף בקיבוץ. למה יש הגבלה בשעות המחזור ובימים שבהם אפשר למחזר?

  האם אנחנו אמורים לקחת יום חופש בשביל למחזר בקיבוץ?

 :טנא מנהלת הכולבו דורין בתתשו

 בעקבות מספר בעיות שעלו בתפעול השוטף של החנות.השינוי בנהלי החזרת הבקבוקים בוצע 

המרכזיות שבהן: פגיעה באיכות השירות לחברים )תור בקופה(, ריחות רעים ונוזלים שנשפכים בתוך החנות, 

וכן התעסקות רבה בכל התפעול של המחזור החל מהקופה, הוצאה לכלוב בחוץ, סידור לפי הסטנדרט הנדרש 

כספי שמממן את ההתעסקות הנ"ל ולמעשה מגולגל לחברים במחירי המוצרים  להחזרה וכו'. זאת ללא מקור

 האחרים.

למרות כל זאת, שמענו את בקשת הציבור ולקחנו לתשומת ליבנו ופתחנו אפשרות לטובת מי שאינו יכול להגיע  

 בבוקר גם יום אחה"צ. 

 מחוייבים בכך.  אנו מקבלים את כל הבקבוקים גם כאלה שאינם נמכרים בחנות למרות שאנו לא  

 ימי מחזור בקבוקים: 

 16:00-19:00ואחה" צ   7:00-13:00שלישי בוקר 

     בברכה, דורין והצוות.                                                                    7:00-1300רביעי בוקר 

 

 פרוטוקולים של הקיבוץ וועד הנהלה וועד קהילה.  :יעל שימשי -שאלה . 18

 האם ניתן לשים אותם תחת רובריקה שלא תעלם בצומת יגור? 

 עוד וידאו של אסיפה תחת רובריקה נוספת בצומת יגור? יכמו כן האם ניתן לשים כל ת

 יוני שימשי:  תתשוב

  מידע. כל מידע או פרוטוקול שנשלח לאתר נמצא בו לצמיתות. אין מחיקה של 

  .ישנה קטגוריה של הודעות שנקראת פרוטוקולים, ישנה קטגוריה של תקנונים וישנה של ישיבות מזכירות ועוד

האתר מציג את האחרונות באופן כרונולוגי אך   חלק גדול מהמידע מוכנס ליותר מקטגוריה אחת וגם לכללי.

 הקודמות גם.  בלחיצה על קטגוריה ניתן לראות את

 פיעו כל התוצאות הקשורות אליו מכל הקטגוריות. ואתר ניתן לרשום כל מלל או נושא ויחיפושון הנוסף בב

שאליו יועלו דיונים אם יהיה כזה. אך לא לאחסן אותם באתר  " יוטיוב" לגבי וידאו, ניתן להעלות קישורים לערוץ 

 כי המשקל עצום וזה ייצור אתר מפלצתי בעלויות אחסון גבוהות וזמני טעינה ארוכים. 

   עם...עד כאן להפ                                                                                                                    

  !לכולם שקט פ"ש סו                                                                                                                     

 , אודי, נוקי וגל. רמי                                                    


